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Zpráva o činnosti 2023 
PRO JEDNÁNÍ VALNÉ HROMADY KVS PRAHA z.s. - 7.12.2023 

 

Správní výbor KVS PRAHA z.s. pracoval v roce 2023 ve složení:  

 předseda: Petr Klíma, místopředsedové: Martin Dvořák, Tomáš Polívka, členové: Lucie 
Radoňová, Pavel Mráz, Petr Koudelka, Daniel Šmíd 

 
Kontrolní komise KVS PRAHA z.s. pracovala v roce 2023 ve složení:  

 předseda: Tomáš Mareš, členové: Martin Holub, Otakar Jermář 

Letošní zpráva o činnosti je závěrečná za první volební období v novodobé samostatné historii 
Klubu, proto mi dovolte stručné shrnutí toho, co se za těch 5 let (2019-23) událo. 

Nebylo to období jednoduché a zejména po odchodu Pedra Dvořáka, který náš Klub dlouhá léta vedl, 
bylo v prvních letech naší novodobé samostatnosti potřeba zvládnout spoustu administrativních 
záležitostí spojených s rozdělením a odštěpením od SK Prahy 4, přepisy na registrech, úřadech, 
sportovních svazech, obnovením a aktualizací  smluv, zejména nájemní smlouvu s hlavním městem 
Prahou – což vnímáme jako zásadní pro chod Klubu.  

Vše jsme úspěšně zvládli a najednou přišla další neočekávaná událost – období COVIDu a s tím spojené 
restrikce a  omezení možnosti využívání prostor klubu. Loděnice byla dlouhou dobu uzavřena a nebyla 
nám umožněna pravidelná sportovní činnost. SV toto obtížné období využil k nutným rekonstrukcím, 
obnově, opravám a doplnění vybavení loděnice a v letošním roce jsme ji tak mohli využívat a společně 
sportovat již plnohodnotně. 

Kromě pravidelné údržby a oprav se podařilo realizovat tyto projekty (2019-23): 
 

 Rekonstrukce šaten pro jednotlivé věkové skupiny. 
 Rekonstrukce hyg. zázemí u spodních toalet –umyvadlo, pisoár, teplá voda, sušák na ruce. 
 Instalace plazmového čističe vzduchu v posilovně. 
 Osvětlení venkovního hřiště a příprava rekonstrukce poškozeného povrchu. 
 Nový workoutový tréninkový prostor u nohejbalového hřiště. 
 Nové nástupní molo pro dračí lodě. 
 Zpevnění konstrukce nástupních můstků na plata a výměna prken. 
 Rekonstrukce a oprava odpadní jímky.  
 Stavba venkovní posilovny a nového vybavení (pádlovací trenažér, činky a další) 
 Výstavba relaxační terasy a schodů s novým platem u sauny. 
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 Nový gril & udírna a zázemí u altánu. 
 Nová grafika a kolekce závodních dresů a doplňků (špricdeky, vesty, polepy lodí, medaile). 
 Zpracování projektu rekonstrukce dřevěného objektu AERO. 
 Nákup nového lodního parku pro družstvo rychlostní kanoistiky. 
 Posílení vozového parku  - 2 polepené dodávky v KVS grafice. 
 Nové zabezpečení a alarmy v objektu loděnice. 

 
Jménem KVS tímto děkuji hlavně Martinovi Dvořákovi, který má provozní a technickou stránku klubu na 
starosti a je zde téměř denně a Jiřině, pod jejímž dohledem by to samozřejmě nefungovalo tak 
dokonale a které přejeme do dalších let pevné zdraví a pohodu! 

Nyní k hospodaření Klubu. Finanční nároky na jeho provoz se každoročně zvyšují, ale přesto se nám 
daří pracovat s vyrovnaným rozpočtem a nemáme žádné dluhy. Pro další období SV navrhuje 
nezvyšovat členské příspěvky i když jejich objem pokryje jen základní provoz. Díky naší sportovní 
činnosti a organizování závodů a akcí se zaměřením na děti a mládež pokračuje spolupráce s hl. m. 
Prahou, ČSK, NSA a hlavně s městskou částí Praha 4, kde se nám daří úspěšně žádat o dotační a 
grantové tituly.  

Ty nám významně pomáhají zajistit potřebné finance na údržbu, opravy, rekonstrukce a nové investiční 
projekty (v plánu rekonstrukce AERA, solární panely na střechu). Stejně tak je z dotačních a grantových 
titulů pokryta i trenérská činnost kanoistické skupiny dětí a mládeže, která je významnou nákladovou 
položkou rozpočtu klubu. 

Na základě vynikajících sportovních výsledků máme naše kanoistické závodníky začazeny do systému 
finanční podpory SCM a celkový počet sportujících dětí se dnes blíží maximální kapacitě klubu. KVS 
PRAHA je na závodech opět dominantní jak počtem, tak výsledky!  

Za to patří díky trenérskému týmu pod vedením šéftrenérky Lucie Radoňové a členů: Sebastian 
Maizner, Jan Macháč (kanoe), Martin Holub, Martin Kolanda (kajak)  Martin Dvořák (plavání) a Jiří 
Strangmüller (dračí lodě)!  

Kajakářská veteránská skupina pod vedením Tomáše Mareše drží stabilně medailová umístění na 
národní i mezinárodní úrovni – letos 2. místo celkové v ČP! Gratulujeme!   

Náš klub je vidět i na dračích lodích! Zejména veteráni a veteránky KVS posádek pravidelně bojují na 
závodech Českého poháru a společně s nově budovaným juniorským družstvem letos jsme společně 
obsadili 3. místo v Národním poháru dračích lodí. Medailově se naše veteránské posádky prosadily i na 
klubovém ME v italské Ravenně, kde pod vlajkou KVS PRAHA bojovaly.  

Aktivnější činnost v rámci klubu mají v plánu na paddleboardech i SUPeři, kteří u nás trénují a 
v barvách KVS závodí, letos i na MS v Thajsku. 

Jak už jsem zmínil, významná je i naše pořadatelská činnost, kdy v naší loděnici  každoročně 
organizujeme tradiční akce:  

Na úvod sezóny Memoriál Dr. K. Popela (letos to byl  již 41. ročník) jako kanoistický závod ČP mládeže 
a ČP dračích lodí a začátkem září závod Praha 4 OPEN (30. ročník), který pojímáme jako náborový. 
Závěr závodní sezony u nás patří MČR dračích lodí na dlouhé tratě. Rád bych v této souvislosti zmínil 
rok 2022, kdy jsme po MČR na dlouhé tratě u nás v loděnici úspěšně zvládli i pořádání SP 
v kanoistickém maratonu na Žlutých lázních a v také maratonské MČR na Lipně. 

Všechny tyto akce jsou organizačně a časové poměrně náročné, ale stojí to za to! Podle kladných 
ohlasů od účastníků je KVS PRAHA vnímán jako úspěšný klub s nejkrásnější loděnicí a s přátelskou a 
pohodovou atmosférou, kam se na akce a závody všichni těší.  
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Chtěl bych zdůraznit, že veškerá činnost je dobrovolná a v dnešní době není samozřejmá!  

Díky vám všem, kteří aktivně přispíváte, ať sportovními výkony nebo organizací akcí nebo při přípravě 
v rámci jarní a podzimní brigády, které jsou vždy významnou společenskou událostí klubového života. 

Letošní VH hromada byla volební a vy jste svou volbou potvrdili nominaci Kontrolní komise a rozhodli, 
že stávající SV bude pokračovat ve stejném složení dalších 5 let. Vaši důvěru bereme jako ocenění naší 
dosavadní snahy a práce pro Klub a také jako závazek pro další období. To pro nás začne velmi 
významnou událostí – v dubnu 2024 oslavíme 100 let od založení Klubu vodních sportů! Koncepci oslav 
máme připravenou a věříme, že se vám bude líbit! 

Nejen žíti, plouti je nutno!  

Jako předseda mohu za celý SV potvrdit, že se těšíme a jsme připraveni pracovat a budovat náš 
Klub a společně plout dalších 100 let (nebo alespoň těch 5 následujících :-)  

 

Petr Klíma 
předseda KVS PRAHA z.s. 
 
V Praze dne 7.12.2023 
 

Plán činnosti klubu na rok 2024 
(zatím předběžný, bude se doplňovat) 

 Duben 2024  Jarní brigáda v loděnici – bude upřesněno  
 St 17.4.2024        Výročí 100 let založení KVS PRAHA 
 So 20.4.2024   Dračí POP-el 2024 -  závod ČP dračích lodí 
 Út 30.4.2024  Čarodějnice + příprava na závod 
 St 1.5.2024  42. Memoriál dr. Karla Popela kanoistika - ČP mládeže 
 Srpen 2024 Příměstský tábor KVS – bude upřesněno 
 St 11.9.2024  Praha 4 Open - kanoe / kajak / SUP / dračí lodě 
 So 5.10.2024  MČR dračích lodí – dlouhé tratě 
 Listopad 2024 Podzimní brigáda – bude upřesněno  
 Prosinec 2024 Valná hromada klubu – bude upřesněno 

 

 


